

## **Mission Prayer Movement: Myanmar and India**

**February 10, 2025**

### **Living Hope – India**

#### **Prayer points**

1. The school's NOC application to be processed favorably.
2. Sponsored students who are going to write their Class 10 board exams.
3. The special youth meeting scheduled for February 8, 2025. May many youth participate and accept Christ.
4. The STM from RCCC to be an enriching time.

#### **Praise God for:**

- The new house fellowship we have started in Katakhal (Gosaba Island).

#### **Personal:**

1. Praise God that Joy's endometrial biopsy report is normal.
2. Please pray for Jacob's Class 10 board exams.

### **Hills Academy – Rose**

#### **Updates and Prayer points**

1. The full preparation for the coming new session is done. Teacher orientation was completed yesterday. Today, students arrived, and parent consultations took place. Please pray for a smooth start tomorrow.
2. This year, we have fewer students, and admissions are still ongoing. However, we may have fewer than 300 students.
3. We still need to find two teachers. Please pray for us to find suitable candidates in time.



Teacher quarter under construction

### **Beulah Home - Myanmar**

**Prayer Points:**

1. Praying for kid's daily bread due to the inflation.
2. Resettlement for many who are homeless, refugees and affected by famine in Myanmar.
3. All Beulah kids growing up physically and spiritually.
4. Peace and justice for Myanmar's people.

**Joce and Place – Myanmar****Update:**

For us, it is firstly for our emotional and mental health, strength, and endurance in the current suffering and challenges faced by our people and ourselves. At times, it affects us deeply.

We also need prayers for house rent, as the current house we are living in Maesot will complete its rent contract by August 2025. The owner wants to sell the property and does not want to extend the lease. We are praying and seeking His guidance over this, as we have a good neighborhood and network in this area. Since house rents are also unstable, we find it a bit difficult to settle. Currently, we are planning and seeking His direction.

Please kindly pray for His provision and guidance over our status ID in Thailand, as I still cannot process my passport renewal. Judson has renewed his passport but has not yet applied for a visa due to some concerns. The situation in the Myanmar border town is also unstable due to money fraud cases and increased restrictions and checkpoints in Maesot.

Both of us hold 10-year ID cards, but we cannot apply for a driving license yet, as they do not allow it until we reach 5 years of residency. We need His protection for our mission outreach access to different areas, as Judson drives the car. The ID card also has some limitations for travel outside the town.

Only by His grace and protection can we serve different vulnerable groups and families through small channels, both on the Thai border and inside Myanmar. We witness His works among the people we are able to reach out to and serve.

1. We need His guidance and provision to continue serving vulnerable groups in Maesot and mountain areas (reaching out to disabled people, displaced families, needy teachers, mission workers, displaced children, youth, and schools). Many are in great and deep trouble, and they need to know His love, truth, and freedom.
2. Please pray for His provision and guidance for outreach missions in IDP camps, as well as those in different remote areas. Also, pray for our ground coworkers who are serving amidst dangers, bringing

the gospel to people and sharing His love. As the situation gets harder, the troubles and needs on the ground are increasing

## 宣教禱告運動：緬甸和印度

2024 年 12 月 31 日

印度活望事工— Pastor Joshua

代禱事項

1. 學校的 NOC 申請能順利通過。
2. 受資助的學生即將參加十級會考，請為他們禱告。
3. 定於 2025 年 2 月 8 日舉行的特別青年聚會，盼望能有許多青年參與並接受基督。
4. 來自 RCCC 的短宣隊能有美好的時光

為以下事項讚美神：

- 我們在 Katakhal (Gosaba 島) 開始了新的家庭團契。

個人事項：

1. 讚美神，Joy 的子宮內膜活檢報告結果正常。
2. 請為 Jacob 的十年級會考禱告。

印度山區學校 - Rose

1. 新學期的預備工作已經完成，教師培訓也於昨天結束。今天是學生報到和家長諮詢的日子，請為明天順利開學禱告。
2. 今年學生人數較少，仍在招生，但可能不到 300 人。
3. 我們還需要招聘兩位老師，請為我們能及時找到合適的人選禱告。



教師宿舍建設中

## Beulah 兒童之家 – Pastor Joesph

代禱事項：

1. 為著孩子們的日常供應受通貨膨脹影響祈禱。
2. 安置緬甸許多無家可歸者、難民和飢荒者祈禱。
3. 所有 Beulah 孩子在身體和屬靈上的成長。
4. 緬甸人民的和平與正義。

## 緬甸 P&J Travel – Judson & Sandar

最新情況及代禱事項：

我們真的很需要你們的禱告。對我們來說，

1. 首先是為了我們的情緒和心理健康、力量，以及在當前我們的人民和我們自己所面臨的苦難和挑戰中的忍耐。有時這些事情深深地影響著我們。
2. 我們也需要為房屋租金禱告，因為我們目前在美索（Maesot）居住的房子將於 2025 年 8 月租約到期。房東想要賣掉房子，不願意續租。我們正在禱告並尋求神的指引，因為我們在這個地區有良好的鄰里關係和人脈網絡。由於房屋租金也不穩定，我們發現要找到合適的住處有點困難。目前，我們正在計劃並尋求神的帶領。
3. 請為我們在泰國的身份證狀況禱告，求神供應和指引，因為我仍然無法辦理護照更新。Judson 已經更新了他的護照，但由於一些顧慮，尚未申請簽證。緬甸邊境城鎮的情況也不穩定，因為涉及金錢詐騙案件，美索的檢查站和限制也增加了。

我們兩人都持有 10 年的身份證，但由於規定需要滿 5 年才能申請駕照，我們目前還無法申請。我們需要神的保護，以便 Judson 能夠開車前往不同地區進行宣教工作。身份證在離開城鎮旅行時也有一些限制。

唯有靠著神的恩典和保護，我們才能通過一些小渠道服務泰國邊境和緬甸境內的不同弱勢群體和家庭。我們在我們能夠接觸和服務的人群中見證了祂的工作。

1. 我們需要神的指引和供應，以繼續在美索和山區服務弱勢群體（包括殘疾人士、流離失所的家庭、貧困教師、宣教工人、流離失所的兒童和青少年，以及學校）。許多人處於極大的困境中，他們需要認識神的愛、真理，並得著自由。
2. 請為我們在 IDP 營地（國內流離失所者營地）以及不同偏遠地區的宣教工作禱告，求神供應和指引。也請為我們在前線的同工禱告，他們在危險中服事，向人們傳福音並分享神的愛。隨著情況變得更加艱難，當地的困難和需求也在增加。